



00000611

COMMUNIQUE N°...../C/MINFI/DGD DU 29 AVR 2026.....

PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N°001/DAONO/MINFI/DGD/CIPM/2026 DU 10 MARS 2026 POUR LA FOURNITURE ET L'INSTALLATION DES EQUIPEMENTS DE RESEAUX LOCAUX DANS CERTAINS SITES DE LA DIRECTION GENERALE DES DOUANES.

LE MINISTRE DES FINANCES, MAITRE D'OUVRAGE, COMMUNIQUE :

Les résultats du Dossier d'Appel d'Offres repris en objet se présentent comme suit :

N°	OBJET	ADJUDICATAIRE	MONTANT TTC	DELAI DE LIVRAISON
01	FOURNITURE ET INSTALLATION DES EQUIPEMENTS DE RESEAUX LOCAUX (LAN) DANS CERTAINS SITES DE LA DIRECTION GENERALE DES DOUANES A DOUALA	INTEGRITY BUILDERS GROUP SERVICE SARL B.P : DOUALA TEL: 678 858 246/658 283 526 NIU : Mo12416405244M	DEUX CENT VINGT-HUIT MILLIONS SIX CENT VINGT-QUATRE MILLE NEUF CENT HUIT (228 624 908) FRANCS CFA TTC	TROIS (03) MOIS

L'entreprise adjudicataire est invitée à se présenter dès publication du présent Communiqué à la **Direction des Ressources et de la Logistique de la Direction Générale des Douanes, sise à son Annexe de Tsinga, 1^{er} étage, porte 108**, pour la signature de son contrat.

Les soumissionnaires n'ayant pas été retenus sont priés de passer sous quinzaine retirer leurs Offres. Passé ce délai, ces Offres seront détruites. /-

Yaoundé le,.....

LE MINISTRE DES FINANCES

Louis Paul MOTAZE

Copie:

- MINMAP (pour information)
- ARMP (pour publication)
- DGD (pour suivi)
- CIPM-DGD (pour information)
- Affichage/Archives



RELEASE N° 0000611 /R/MINFI/DGD OF 29 AVR 2026

PUBLISHING THE RESULTS OF THE REQUEST FOR OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER N°001/ONIT/MINFI/DGD/ITB/2026 OF THE 10TH OF MARCH, 2026. FOR THE SUPPLY AND INSTALLATION OF EQUIPMENT OF LOCAL AREA NETWORKS (LAN) AT CERTAIN SITES OF THE GENERAL DIRECTORATE OF CUSTOMS.

THE MINISTER OF FINANCE, PROJECT OWNER, PUBLISHES

The results of the aforementioned request for open national invitation are as follows:

N°	OBJECT	SUCCESSFUL AWARDS	AMOUNTS INCLUDING VAT	DELIVERY TIMES
01	SUPPLY AND INSTALLATION OF EQUIPMENT OF LOCAL AREA NETWORKS (LAN) AT CERTAIN SITES OF THE GENERAL DIRECTORATE OF CUSTOMS.	INTEGRITY BUILDERS GROUP SERVICE SARL B.P : DOUALA TEL: 678 858 246/658 283 526 NIU : M012416405244M	TWO HUNDRED TWENTY-EIGHT MILLION SIX HUNDRED TWENTY-FOUR THOUSAND NINE HUNDRED EIGHT (228,624,908) CFA FRANCS VAT INCLUDED	THREE (03) MONTHS

The above company is invited upon the publication of this Release at the Directorate General of Customs, Tsinga Annex, Department of Resources and Logistics, 1st floor, door 108, to sign her contract.

Tenders who have not been selected are requested to withdraw their bids within fifteen days. After this period, these Offers will simply be destroyed, /-

Yaoundé the,.....

THE MINISTER OF FINANCE

- Copy:
- MINMAP (for information)
 - ARMP (for publication)
 - DGD (follow-up)
 - DGD-ITB (for information)
 - Broadcast
 - Display/Archives.



LOUIS Paul MOTAZE